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KONWENT RADY MIEJSKIEJ 2018-2023 
  

 

 
PROTOKÓŁ Nr 7/2021  

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej  
z dnia 16 sierpnia 2021 roku 

 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur  Przewodniczący Rady 
Andrzej Budych Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki  

i Budżetu 
 
 
Nieobecni: 
Marcin Kumke Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
Maciej Szulc Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  Petycji 
Marek Pych Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Wiesław Czyczerski  Burmistrz Zbąszynka 
Jan Makarewicz   Zastępca Burmistrza Zbąszynka/Sekretarz 
  
Porządek posiedzenia: 

1. Projekty uchwał  
2. Sprawy bieżące 

 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił porządek obrad Komisji i sesji, które odbędą 
się w sierpniu br. oraz zapoznał z korespondencją, która wpłynęła do Rady Miejskiej  
w okresie od lipca do sierpnia br.  
W dalszej części członkowie Konwentu przeanalizowali propozycje projektów uchwał wraz z 

uzasadnieniem, przedstawionych przez Burmistrza Zbąszynka.  
/Informacja o projektach uchwał na posiedzenie Konwentu stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu/ 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionych projektów uchwał.  

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  zadał pytanie czy zostaną odświeżone przejścia dla 

pieszych. W pierwszej kolejności dotyczy dojścia do szkół podstawowych ( Plac Wolności, 

ulica Warszawska, Wojska Polskiego, Sportowa i Topolowa) 

W odpowiedzi Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że zostaną 

pomalowane przejścia dla pieszych przy szkołach do 1 września  oraz zostaną odświeżone 

miejsca do parkowanie dla osób niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur prosił o szczególne zwrócenie uwagi na niebezpieczne 

przejazdy motorów na terenie miasta. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zadał pytanie odnoście wywyższenia  które miało 

powstać w okolicach przedszkola. Czy jest szansa na to by powstało w tym roku? 

W odpowiedzi Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski poinformował, że jest to plan na 

przyszły rok. 

Radni dyskutowali również na temat traw, która porastają ścieżki rowerowe i nad 

rozwiązaniem tego problemu.  

Poruszono temat dotyczący problemu zbiorników retencyjnych, przy dużych opadach 

pojawia problem odbioru nadmiaru wód opadowych. 

 



Przewodniczący Rady Jan Mazur pogratulował Burmistrzowi Zbąszynka wsparcia 

inicjatywy szczepień na okolicznych festynach. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 
 
 
 
Protokół sporządziła:            Przewodniczący Rady 
 
Anna Przybyła                     Jan Mazur 
 
 
 
Protokół otrzymują: 
1. Burmistrz  
2. Przewodniczący Rady  
3. Sekretarz Gminy  
4. Skarbnik Gminy 

 
 
 
 


